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Vragen van de leden Jacobi en Jan Vos (beiden PvdA) aan de Minister van 
Economische Zaken over illegale gaswinning in Heerenveen (ingezonden 
28 februari 2017). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van illegale gaswinning onder de wijk Skoatterwald en 
onder het bedrijvenpark IBF/De Kavels in Heerenveen1? 

Vraag 2
Klopt het dat daar gas gewonnen wordt zonder goedgekeurd winningsplan, 
dat verplicht is op basis van art. 34 van de Mijnbouwwet? Zo ja, hoe kan dit, 
want er moet toch altijd een door de Minister goedgekeurd winningsplan zijn 
om gas te kunnen winnen? En zo ja, waarom wordt er dan gas gewonnen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Waarom is het adviesrecht van de gemeente Heerenveen doorkruist? 

Vraag 5
Waarom heeft het mijnbouwbedrijf Vermillion de gemeente Heerenveen niet 
geïnformeerd? 

Vraag 6
Waarom is er nog geen nul-meting voor woningen en bedrijven gedaan, 
zoals in Nieuwehorne? 

Vraag 7
Kunt u bevorderen dat Vermillion en het Staatstoezicht op de Mijnen (SODM) 
aanwezig zullen zijn bij informatiebijeenkomsten? 

Vraag 8
Kunt u, zolang er geen juiste juridische basis is voor gaswinning, deze 
gaswinning onmiddellijk laten stoppen?

1 https://www.heerenveen.nl/actueel/gaswinning-onder-heerenveen/
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